
Forslag til generalforsamlingen 2025 
 
Fra AS-145 
 

1. Færgekort ordningen nedlægges da det er en urimelig stor post for foreningens 
medlemmer – Det foreslås i stedet at der bliver betalt (dokumenteret) kørepenge efter 
statens laveste takst – Pengene kan i stedet bruges til at nedsætte den faste afgift til vand. 

2. Da det tilsyneladende er et eksternt revisorfirma som styrer vores opkrævninger og 
udsendelser af årsopgørelser for vand, foreslås det at kassereren afgiver 15.000,- kr. af sin 
løn til eventuelt stigning af revisor honorar. 

3. Bladet Askø-Nyt indstilles, de ting der skal oplyses kan i stedet offentliggøres på 
hjemmesiden – Pengene der spares ved ar nedlægge Askø-Nyt kan bruges til at forbedre 
vores likviditet i vandværket. 

4. Da der tilsyneladende ikke findes en godkendt driftsleder på vandværket (lovpligtigt) bør 
der tages beslutning om dette på generalforsamlingen, jeg stiller mig gerne til rådighed 
indtil en ny er uddannet. 

 
Knud-Erik Jensen 
Askø Strandvig 145 
 
___________________________ 
 

Fra AS-55 
 
Askø Grundejerforenings bestyrelse pålægges fremover at følge vedtægternes § 21. 

§ 21: Foreningens protokoller, regnskaber, arkiver m.v. er til en hver tid tilgængelige for 

foreningens medlemmer. 

Motivering for forslaget: 

Der bør være åbenhed i en forening, med tvungent medlemskab og et rimeligt højt kontingent. 

Alle medlemmer bør kunne se, hvad bestyrelsen beslutter og prioriterer.  

Hvad er et Protokollat? Et Protokollat er en officiel skriftlig optegnelse af forhandlinger, 

transaktioner eller møder, inden for en organisation eller forening. I en boligforening er det 

almindeligt at bruge et protokollat for at dokumentere forløbet og beslutningerne fra 

bestyrelsesmøder og generalforsamlinger. 

Da det er fuldstændig umuligt at ændre vedtægterne jvf. §13, bør bestyrelsen enten tiltræde dette 

forslag, eller tilrette vedtægternes tekst, til et forståeligt, nutidigt Dansk sprog!  

Med venlig hilsen 

Freddy Gottlieb Jensen 

Askø Strandvig 55 


